
 

 

 

 

 

 

Protokół Nr VII/2015 

z przebiegu obrad Sesji Rady Miasta i Gminy w Pilicy 

odbytej w dniu 30.03.2015 r. 
 

 

 

      Przewodniczący obrad sesji – Przewodnicząca Rady Miasta i Gminy w Pilicy – Pani Barbara  

      Przybylik. 

      Protokolant – insp. ds. obsługi Rady Miasta i Gminy – Iwona Kazior. 

      Miejsce odbycia sesji – Urząd Miasta i Gminy w Pilicy – sala narad (pokój nr 15). 

 

 

            W obradach sesji, które rozpoczęły się o godz.12
05

udział wzięło 15 radnych na ogólny  

      stan Rady wynoszący 15 osób. 

      Ponadto w posiedzeniu Rady uczestniczyli: 

-    Burmistrz Miasta i Gminy – Pan Artur Janosik, 

-    Sekretarz Miasta i Gminy – Pani Janina Dulbińska-Przybylik, 

-    Skarbnik Miasta i Gminy – Pan Andrzej Goncerz, 

       -   Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Zawierciu – bryg. Marek Fiutak, 

       -   Komendant Komisariatu Policji w Ogrodzieńcu – podinsp. Andrzej Kajdan,         

-    sołtysi i inni goście.  

      Listy obecności radnych, sołtysów i gości stanowią załączniki do niniejszego protokołu.      

      Proponowany porządek obrad sesji:     

      1. Otwarcie obrad sesji. 

      2. Przyjęcie protokołu z przebiegu obrad poprzedniej sesji.  

      3. Interpelacje i zapytania radnych. 

      4. Informacja o stanie bezpieczeństwa na terenie gminy Pilica za 2014 rok. 

      5. Informacja o stanie ochrony przeciwpożarowej na terenie gminy Pilica za 2014 rok. 

      6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

          a) „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt  

              w 2015 roku”, 

          b) udzielenia dotacji celowej dla jednostki OSP w Przychodach, 

          c) uchwalenia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie miasta i gminy Pilica, 

          d) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia 

              stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi,  

          e) określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania  

              odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, 

          f) terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami  

              komunalnymi,  

          g) określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami  

              komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości,  

          h) wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy środków stanowiących fundusz   

              sołecki, 

          i) zmian w budżecie gminy na 2015 rok, 

          j) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2015-2026. 

      7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

      8. Wolne wnioski. 

      9. Zamknięcie obrad sesji.   
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      Ad 1. 

       Obrady sesji otworzyła Przewodnicząca Rady Miasta i Gminy – Pani Barbara Przybylik. 

      Pani Przewodnicząca powitała zebranych i na podstawie listy obecności radnych stwierdziła  

      prawomocność obrad. Złożyła gratulacje sołtysom wybranym w dotychczas przeprowadzonych  

      wyborach organów jednostek pomocniczych gminy. 

      Następnie przedstawiła wymieniony na pierwszej stronie protokołu porządek przebiegu sesji  

      – zgodny z porządkiem zawartym w zaproszeniach na sesję i zaproponowała wprowadzić  

      do niego zmiany - w punkcie „6”, polegające na: 

      - wykreśleniu podpunktu „j” o brzmieniu: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata  

         2015 -2026,  

      - dodaniu dodatkowych podpunktów o treści: „wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości  

         stanowiącej własność Gminy Pilica” i „udzielenia dotacji celowej dla Zakładu Usług Wodnych 

         i Komunalnych w Pilicy”.   

      Żadnych uwag do zaproponowanych zmian ani innych zmian do projektu porządku obrad sesji  

      nie zgłoszono. 

      Pani Przewodnicząca poddała projekt porządku, przedstawiający się następująco: 

      1. Otwarcie obrad sesji. 

      2. Przyjęcie protokołu z przebiegu obrad poprzedniej sesji.  

      3. Interpelacje i zapytania radnych. 

      4. Informacja o stanie bezpieczeństwa na terenie gminy Pilica za 2014 rok. 

      5. Informacja o stanie ochrony przeciwpożarowej na terenie gminy Pilica za 2014 rok. 

      6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

          a) „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt  

              w 2015 roku”, 

          b) udzielenia dotacji celowej dla jednostki OSP w Przychodach, 

          c) uchwalenia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie miasta i gminy Pilica, 

          d) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia 

              stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi,  

          e) określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania  

              odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, 

          f) terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami  

              komunalnymi,  

          g) określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami  

              komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości,  

          h) wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy środków stanowiących fundusz   

              sołecki, 

          i) zmian w budżecie gminy na 2015 rok, 

          j) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Pilica, 

          k) udzielenia dotacji celowej dla Zakładu Usług Wodnych i Komunalnych w Pilicy. 

      7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

      8. Wolne wnioski. 

      9. Zamknięcie obrad sesji.   

      pod głosowanie. 

    Radni przyjęli zaproponowany porządek przebiegu sesji jednogłośnie. 

 

      Ad 2. 

          Pani Przewodnicząca przystąpiła do sprawy przyjęcia protokołu z przebiegu obrad  

    poprzedniej sesji (Protokołu Nr VI/2015 z dnia 26.02.2015r.), który był wyłożony do wglądu  

    w pokoju nr 24 tut. Urzędu i udostępniony w Internecie. 

Nie zgłoszono żadnych uwag do protokołu. 

 

 



 

 

 

3 

 

Pani Przewodnicząca poddała przyjęcie protokołu pod głosowanie. 

Protokół został przyjęty jednogłośnie.  

Ad 3. 

      Pani Przewodnicząca poprosiła o zgłaszanie interpelacji.  

Pani Iwona Sikora zwróciła się z prośbą o utwardzenie wejścia na boisko „Orlik” w Wierbce, 

wykonanie miejsc parkingowych w pobliżu „Orlika” oraz przycięcie suchych gałęzi drzew 

rosnących z trzech stron boiska. Nadmieniła, że Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury Fizycznej  

i Sportu, będąc w szkole w Wierbce mogła wejść na boisko, ponieważ ziemia była zmarznięta. 

Poza tym nadmieniwszy, że w Wierbce zawiązała się formacja prywatnych sportowców, 

zapytała o możliwość wprowadzenia dyżurów 2-3 godzinnych w soboty, niedziele, 

umożliwiających im korzystanie z boiska „Orlik”.  

Pan Tomasz Kwiecień zgłosił potrzebę utworzenia przystanku komunikacyjnego 

w miejscowości Dobra przy drodze od Wierbki w stronę Dobrej, naprzeciwko posesji Pana 

Otręby.  

Poruszył również sprawę wyrządzania szkód przez bobry w miejscowości Dobra i Sławniów  

- w Dobrej w nowym rowie wybudowały dwie duże tamy, w Sławniowie na odcinku od szkoły 

wybudowały dużo tam, co spowodowało zalewanie łąk.  

Poza tym poprosił o podjęcie działań, aby zakład energetyczny dokonał przeglądu linii 

energetycznej w Sławniowie, ponieważ linia przebiega w gałęziach drzew.   

Pan Tomasz Karpała w imieniu własnym oraz radnych Pana Andrzeja Grabowskiego i Pana 

Wojciecha Gamrota zwrócił się z prośba o zagospodarowanie terenu plaży - zaproponował 

zebrać oferty. Ponadto zgłosił następujące sprawy: 

- na całym odcinku ul.Krakowskiej i ul.Żarnowieckiej nie ma pasów – w przypadku  

  ul.Krakowskiej pasy mogłyby być w pobliżu sklepu „Biedronka”, 

- kosze przy przystankach w rynku w Pilicy są za małe - odpady, a zwłaszcza butelki, których  

   nie da się wrzucić do kosza leżą obok kosza,  

- pojemniki na odpady powinny znajdować się również przy przystankach w Wierbce  

  i Sławniowie,  

- słupy, a nawet lampy oświetlenia ulicznego w Pilicy oklejone są ogłoszeniami o kredytach,  

  o sprzedaży kur – poprosił o interwencję, aby ogłoszenia przyklejane były w miejscach do tego  

  przeznaczonych, a nie na słupach i lampach. 

Pan Wojciech Gamrot zgłosił, że odcinki rowów przy drodze powiatowej w Sławniowie  

są zamulone. Poprosił również, aby REMONDIS ustalił termin odbioru sprzętu elektrycznego  

i innych odpadów wielogabaretowych. 

W imieniu własnym i Pana Tomasza Karpały poprosił o przebudowę strony Internetowej gminy 

– wykorzystać inwestycje do rozpropagowania walorów gminy, aby przyciągnąć turystów.  

Innych interpelacji nie zgłoszono. 

 

Ad 4. 

           Pani Przewodnicząca udzieliła głosu Panu Komendantowi Komisariatu Policji w Ogrodzieńcu  

      podinsp. Andrzejowi Kajdanowi celem złożenia informacji o stanie bezpieczeństwa na terenie  

      gminy Pilica za 2014 rok. 

Pan Komendant poinformował o zdarzeniach, które miały miejsce na terenie miasta i gminy 

Pilica w 2014 roku – wymienił zdarzenia i ich liczbę. Podziękował za dotację na zakup 

samochodu, dzięki której Komisariat otrzymał również drugi samochód.  

Pan Tomasz Karpała poprosił o częstsze patrole w rejonie dyskontu „Biedronka”, zamku oraz 

stawu.  

Pan Komendant odpowiedział, że postara się, aby te tereny były patrolowane częściej.  

Pan Andrzej Grabowski zwrócił się z prośbą o zorganizowanie dyżuru policjanta w Pilicy  

w okresie letnim oraz o częste patrole w rejonie zalewu, ponieważ obiekt „Rybaczówki” stał się 

miejscem niechlubnych schadzek i prawdopodobnie próbowano go podpalić.  
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Pan Komendant poinformował, że w piątki dzielnicowy pełni dyżur w budynku Urzędu Miasta  

i Gminy, ale mogą zaistnieć sytuację, że dzielnicowy nie będzie mógł przyjechać na dyżur 

do Pilicy.    

Innych uwag ani pytań nie zgłoszono.  

      Informacja o stanie bezpieczeństwa na terenie gminy Pilica za 2014 rok została przez Radę  

      przyjęta. 

 

Ad 5.  

           Zgodnie z porządkiem obrad sesji Pani Przewodnicząca poprosiła Komendanta Powiatowego 

Państwowej Straży Pożarnej o informację o stanie ochrony przeciwpożarowej na terenie gminy 

Pilica za 2014 rok. 

Szczegółowa informacja w tej sprawie, poszerzona o pozostały rejon działania Komendy, została 

przekazana radnym wraz z innymi materiałami na sesje i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu.   

      Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej – Pan Marek Fiutak przedstawił strukturę  

      Komendy Powiatowej oraz ogólnie strukturę zatrudnienia w Jednostce Ratowniczo-Gaśniczej 

      w Zawierciu i Posterunku Zamiejscowym w Szczekocinach. Nadmienił, że na terenie powiatu 

      działa 101 jednostek OSP, w tym 27 jednostek należy do Krajowego Systemu Ratowniczo- 

      -Gaśniczego, a na terenie gminy Pilica występuję 18 jednostek OSP, w tym 5 jednostek 

      przynależy do Krajowego Systemu Ratowniczo-Gaśniczego. Poinformował również   

      o wyposażeniu w sprzęt, o ratownictwie specjalistycznym, o działaniach prewencyjnych. 

Dla zobrazowania niektórych zdarzeń i informacji Pan Komendant użył projektora.  

Rada przyjęła informację o stanie ochrony przeciwpożarowej na terenie gminy Pilica za 2014 

rok bez pytań i uwag. 

  

Pani Przewodnicząca Rady ogłosiła pięciominutową.  

 

Ad 6.  

      Wznawiając obrady Pani Przewodnicząca Pani Przewodnicząca przystąpiła do sprawy 

przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt w 2015 roku”. 

Projekt uchwały w powyższej sprawie, stanowiący załącznik do niniejszego protokołu, omówiła 

Pani Sekretarz Miasta i Gminy. 

      Pani Sekretarz poinformowała, że ustawa o ochronie zwierząt zobowiązuje radę gminy  

      do corocznego uchwalania programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania  

      bezdomności zwierząt w terminie do 31 marca. Wyjaśniła, że projekt Programu obejmuje 

      obowiązki gminy, określone przez ustawodawcę w art.11a. Przytoczyła zapis art.11a ustawy  

      o ochronie zwierząt. Poinformowała, że zgodnie z wymogami ustawy projekt Programu określa  

      sposób realizacji nałożonych na gminę zadań. Zwróciła również uwagę, że ustawodawca  

      nakazuje podanie adresu gospodarstwa rolnego, zapewniającego miejsce dla zwierząt  

      gospodarskich oraz wysokość i sposób wydatkowania środków finansowych zabezpieczonych 

      w budżecie gminy na realizację Programu. Zaznaczyła, że gmina posiada umowę  

      z przedsiębiorcą Panem Rafałem Żmudą na świadczenie usług w zakresie zwalczania zjawiska  

      bezpańskich zwierząt. Wyjaśniła, że projekt Programu różni się od zeszłorocznego Programu 

      zasadniczo zapisem w zakresie dokarmiania wolno żyjących kotów – zapis z poprzednich lat,  

      że dokarmianie wolno żyjących kotów będzie prowadzone przez uczniów szkół, proponuje się  

      zastąpić zapisem, że dokarmianie wolno żyjących kotów będzie prowadzone przez podmiot  

      Rafał Żmuda Zakład Ogólnobudowlano -Usługowy, z którym gmina ma zawartą umowę. Pani  

      Sekretarz poinformowała, że odłowienie jednego bezpańskiego psa kosztuje gminę 1.750 zł,  

      a w zeszłym roku odłowionych zostało 24 psy, na co gmina wydatkowała 42.000 zł.   

      Pan Tomasz Karpała uważa, że warto podjąć temat oznakowania psów mikroczipami w całym  

      powiecie. 
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      Żadnych zastrzeżeń do projektu „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz  

      zapobiegania bezdomności zwierząt w 2015 roku” nie wniesiono. 

      Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w sprawie przyjęcia tego Programu pod  

      głosowanie. 

      Uchwała w sprawie „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania  

      bezdomności zwierząt w 2015 roku” została podjęta jednogłośnie (15 radnych na 15 obecnych  

      głosowało za) – Uchwała Nr VII/37/2015.  

        Pani Przewodnicząca podjęła sprawę udzielenia dotacji celowej dla jednostki OSP  

w Przychodach. 

Wiceprzewodniczący Rady - Pan Andrzej Grabowski odczytał projekt uchwały w powyższej 

sprawie - zawierający propozycję udzielenia jednostce OSP w Przychodach dotacji w wysokości 

5.000 zł na dofinansowanie remontu bram wjazdowych do budynku remizy.  

Przedmiotowy projekt uchwały, podobnie jak inne projekty uchwał, stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

      Pani Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, bądź uwagi do projektu uchwały.   

Żadnych pytań ani uwag nie zgłoszono.  

Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla 

jednostki OSP w Przychodach pod głosowanie. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie (15 radnych na 15 obecnych głosowało za) – Uchwała  

Nr VII/38/2015. 

        Nawiązując do kolejnych projektów uchwał, wynikających z ustawy o utrzymaniu czystości 

i porządku w gminach, Pani Przewodnicząca udzieliła głosu Pani Teresie Całek – insp. ds. 

gospodarki komunalnej i inwestycji celem omówienia projektów.  

Pani insp. Teresa Całek poinformowała, że z dniem 1 lutego br. weszły w wżycie nowe przepisy 

ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach z zachowaniem 18 miesięcznego okresu 

przejściowego, ale z końcem czerwca br. wygasa umowa z przedsiębiorstwem Remondis, które 

na terenie gminy świadczy usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych i ich 

zagospodarowania, zawarta w 2013 r. na okres 2 lat. Wyjaśniła, że w związku z nowymi 

przepisami ustawy i koniecznością ogłoszenia przetargu proponuje się podjęcie nowych uchwał 

w sprawach:  

          - uchwalenia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie miasta i gminy Pilica, 

          - wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia 

             stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi,  

          - określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania  

             odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, 

          - terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami  

             komunalnymi,  

          - określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami  

            komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości. 

      Pani inspektor poinformowała o zmianach przepisów ustawy – zasadnicze zmiany, dotyczą 

      częstotliwości odbioru odpadów – zróżnicowanie częstotliwości odbioru dla zabudowy  

      jednorodzinnej i wielorodzinnej i zobowiązują do utworzenia stacjonarnych punktów  

      selektywnej zbiórki odpadów – pszoków. 

Omówiła projekty uchwał w przedmiotowych sprawach - wg projektów załączonych do 

niniejszego protokołu. 

      Zwróciła uwagę, że w projekcie uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu  

       świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

      i zagospodarowania tych odpadów zamieszczona jest informacja gdzie należy zgłaszać  

      przypadki niewłaściwego świadczenia usług przez przedsiębiorcę odbierającego odpady  

      komunalne. 
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Pani inspektor poinformowała również, że projekty uchwał zostały poddane pod konsultacje  

z organizacjami pozarządowymi i podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy  

o działalności pożytku publicznego i wolontariacie i nie wniesiono do nich żadnych uwag,  

a projekt regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie miasta i gminy oraz projekt  

      uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie  

      odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych  

      odpadów, które wymagały opinii Państwowego Inspektora Sanitarnego zostały pozytywnie  

      zaopiniowane.  

Pani Przewodnicząca otworzyła dyskusję w sprawie przedłożonych projektów uchwał.  

Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag. 

Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie miasta i gminy Pilica pod głosowanie. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie (15 radnych na 15 obecnych głosowało za) – Uchwała  

Nr VII/39/2015. 

              Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty  

      za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie  

      odpadami komunalnymi pod głosowanie. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie (15 radnych na 15 obecnych głosowało za) – Uchwała  

Nr VII/40/2015. 

        Następnie Pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie   

      określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania  

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie (15 radnych na 15 obecnych głosowało za) – Uchwała  

Nr VII/41/2015. 

              Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i trybu  

      uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi pod głosowanie. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie (15 radnych na 15 obecnych głosowało za) – Uchwała  

      Nr VII/42/2015. 

             Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji 

      o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli  

      nieruchomości pod głosowanie. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie (15 radnych na 15 obecnych głosowało za) – Uchwała  

      Nr VII/43/2015. 

            W dalszej części posiedzenia Pani Przewodnicząca przystąpiła do sprawy funduszu  

      sołeckiego.  

      Pan Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, zawierający propozycję wyrażenia  

      zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy Pilica środków stanowiących fundusz sołecki, który 

      stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

      Pani Przewodnicząca zwróciła się do radnych z zapytaniem czy mają pytania lub uwagi  

      do projektu uchwały. 

      Nie zgłoszono żadnych pytań ani uwag do propozycji wyodrębnienia w budżecie gminy  

      środków stanowiących fundusz sołecki.  

      Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w powyższej sprawie pod głosowanie.   

      Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy środków  

      stanowiących fundusz sołecki została podjęta większością głosów – na 15 radnych 12 głosowało  

      za, 3 wstrzymało się od głosu. Uchwała oznaczona jest Nr VII/44/2015.  

            Pani Przewodnicząca poprosiła o przedstawienie projektu uchwały w sprawie zmian  

      w budżecie gminy na 2015 rok.  

      Projekt uchwały w tej sprawie omówił Pan Andrzej Goncerz – Skarbnik Miasta i Gminy 
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      - wg projektu załączonego do niniejszego protokołu.  

      Radni nie wnieśli żadnych uwag do zaproponowanych zmian w budżecie gminy, polegających  

      na: 

      - zwiększeniu dochodów i wydatków bieżących o łączną kwotę 23.970 zł w związku  

         z otrzymaniem dotacji celowych na realizację zadań z zakresu administracji rządowej 

         – na wprowadzenie wniosków do CEIDG oraz na sfinansowanie wyborów Prezydenta RP, 

      - przeniesieniu wydatków miedzy rozdziałami, 

      - zmianie charakteru wydatków, 

      - zmianie w wykazie zadań inwestycyjnych nazwy zadania, którym jest inwestycja realizowana 

        w Smoleniu. 

      Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2015 rok  

      pod głosowanie. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie (15 radnych na 15 obecnych głosowało za) – Uchwała  

      Nr VII/45/2015. 

            Realizując przyjęty porządek obrad sesji, Pani Przewodnicząca podjęła sprawę zbycia 

      nieruchomości stanowiącej własność gminy, położonej w miejscowości Wierzbica. 

      Pan Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie zbycia nieruchomości    

      położonej w Wierzbicy o pow.0,1985 ha w formie przetargu, który stanowi załącznik  

      do niniejszego protokołu. 

      Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag do propozycji zbycia powyższej nieruchomości.  

      Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie  

      nieruchomości stanowiącej własność Gminy Pilica pod głosowanie. 

      Uchwała została podjęta jednogłośnie (15 radnych na 15 obecnych głosowało za) – Uchwała  

Nr VII/46/2015. 

      Następnie Pani Przewodnicząca przystąpiła do sprawy udzielenia dotacji celowej dla Zakładu 

Usług Wodnych i Komunalnych w Pilicy w wysokości 22.000 zł z przeznaczeniem na budowę 

odcinka wodociągu w Pilicy przy ul. Jana Pawła II. 

Projekt uchwały w tej sprawie przedstawił Pan Wiceprzewodniczący Rady – zgodnie  

z projektem załączonym do niniejszego protokołu.  

      Radni nie zgłosili żadnych zastrzeżeń do przedłożonej propozycji udzielenia dotacji dla Zakładu  

      Usług Wodnych i Komunalnych. 

      Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w przedmiotowej sprawie pod głosowanie. 

      Uchwała w sprawie udzielenia dotacji celowej dla zakładu Usług Wodnych i Komunalnych 

      w Pilicy została podjęta jednogłośnie - (15 radnych na 15 obecnych głosowało za) – Uchwała  

Nr VII/47/2015. 

 

      Ad 7. 

            W dalszej części posiedzenia Pani Przewodnicząca poprosiła Pana Burmistrza o udzielenie 

      odpowiedzi na zgłoszone interpelacje. 

      W sprawie dojścia do boiska „Orlik” w Wierbce Pan Burmistrz wyjaśnił, że porozmawia  

      z administratorem boiska, którym jest Dyrektor Zespołu Szkół w Wierbce. Zaznaczył, że budżet 

      gminy na br. jest już uchwalony i finanse gminy są ograniczone, ale jeżeli pojawią się  

      możliwości, a wykonanie dojścia do boiska nie będzie zbyt kosztowne, postara się  

      go wykonać, natomiast jeżeli chodzi o wykonanie parkingu, to w br. nie będzie to możliwe  

      do zrealizowania. 

      Odnośnie wykonania przystanku w miejscowości Dobra Pan Burmistrz nadmienił, że sprawa  

      ta była już zgłaszana przez mieszkańców Dobrej podczas zebrania wiejskiego. Poinformował,  

      że koszt wiaty przystankowej to ok. 8.000 zł. Wyjaśnił, że rozezna możliwości wykonania  

      przystanku w Dobrej, gdzie nie ma żadnej zadaszonej wiaty.        
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      Jeżeli chodzi o szkody wyrządzane przez bobry Pan Burmistrz zaznaczył, że problem ten  

      dotyczy nie tylko naszej gminy lecz jest to problem na szeroką skalę. Zwrócił uwagę, że bobry  

      podlegają ochronie. Wyjaśnił, że wystąpi w zgłoszonej sprawie do kierownika Związku Spółek  

      Wodnych w Zawierciu – Pana Słowika.  

      W odpowiedzi na interpelację dotyczącą linii energetycznych w gałęziach drzew, Pan Burmistrz  

      powiedział, że uda do placówki Tauron w Zawierciu i podejmie ten temat. 

      W sprawie zagospodarowania plaży Pan Burmistrz wyjaśnił, że jeżeli zgłosi się odpowiedni  

      oferent, to podpisze umowę. Nadmienił też o potrzebie wymiany zabrudzonego piasku. 

      Nawiązując do sprawy koszy w rynku w Pilicy Pan Burmistrz wyjaśnił, że przebudowa rynku  

      dobiega końca, ale do wykonania pozostały jeszcze remonty, które nie są objęte planem  

      rewitalizacji – należy odnowić studnię, stary bruk, ławki i dopiero zająć się sprawą koszy.  

      Zaznaczył, że koszt robót nieuwzględnionych w planie rewitalizacji wynosi ok. 50.000 zł. 

      Odnośnie ogłoszeń na lampach i słupach Pan Burmistrz powiedział, że przekaże Zakładowi  

      Usług Wodnych i Komunalnych, aby usuwał ogłoszenia z tych miejsc. 

      Odpowiadając na interpelację, dotyczącą zamulonych rowów przy drodze powiatowej  

      w miejscowości Sławniów , Pan Burmistrz poprosił zgłaszającego – Pana Wojciecha Gamrota  

      o wskazanie zamulonych odcinków rowów i wyjaśnił, że wystąpi o ich udrożnienie  

      do Powiatowego Zarządu Dróg. Nadmienił, że Powiatowy Zarząd Dróg prace wykonuje 

      sukcesywnie, na miarę posiadanego sprzętu i zatrudnionych ludzi. 

      W sprawie odbioru odpadów wielogabaretowych Pan Burmistrz wyjaśnił, że zajmuje się tym  

      firma Remondis i istnieje harmonogram odbioru odpadów.  

      Odnośnie modyfikacji strony internetowej gminy Pan Burmistrz powiedział, że obecnie gmina  

      nie dysponuje nawet porządnym aparatem fotograficznym - należałoby zatrudnić kompetentną  

      firmę albo zadanie powierzyć pracownikom Urzędu.  

      Poinformował, że po zakończeniu przebudowy rynku, zdjęcia rynku zostaną umieszczone  

      na stronie internetowej gminy, będą też aktualne informacje, również o podejmowanych  

      inicjatywach. 

      W sprawie pasów na ul.Krakowskiej i Żarnowieckiej Pan Burmistrz powiedział, ze wystąpi  

      do zarządców drogi – Zarządu Dróg Wojewódzkich i Powiatowego Zarządu Dróg, jednak  

      zaznaczył, że wymaga to procedur i nakładów finansowych. 

 

      Ad 8. 

            Pani Przewodnicząca ogłosiła punkt wolne wnioski.  

      Pan Mieczysław Opiłka – sołtys wsi Smoleń zabrał głos w sprawie psów bez uwięzi, które nie są  

      bezpańskimi. Zwrócił się do sołtysów, aby apelowali do mieszkańców o nie wypuszczanie psów  

      w samopas. 

      Pan Arkadiusz Biedak mieszkaniec Pilicy poprosił radnych i sołtysów o spisywanie numerów  

      rejestracyjnych samochodów i informowanie policji o zdarzeniach, jeżeli byli świadkami  

      takowych. 

      Ponadto podjął następujące sprawy: 

      - w całej gminie są uszkodzone hydranty – należy je wyremontować, 

      - została stłuczona szyba nad ubikacjami w rynku – czy monitoring uchwycił to zdarzenie, 

      - w uliczce koło budynku Państwa Stępniów leży masa butelek – wstawić kosz, 

      - mieszkańcy pytają kiedy będą czynne ubikacje w rynku, 

      - działki rolne w całej gminie przekształcić w budowlane, 

      - czy zostały już podjęte działania w celu odciążenia rynku z ruchu samochodów ciężkich, 

      - z informacji zamieszczonej w Tygodniku Zawierciańskim wynika, że cena wody w gminie  

        Pilica jest najwyższa w całym powiecie – prośba w imieniu mieszkańców o obniżenie ceny 

        wody.  

      Innych spraw nie podjęto. 
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      Ad 7. 

            W związku z wyczerpaniem porządku obrad sesji, Pani Przewodnicząca podziękowała  

      zebranym za udział w sesji i ogłosiła jej zakończenie - godz.14
10

.  

 
 
 
  


